
 
 

Dagordning  

Plats: Båthuset, Tid: onsdag 3 november kl 19:00 

Närvarande: Lautaro, Anders J, Anne, Vahid 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Föregående protokoll  

 

4. Uppföljning av verksamhet 

A. Vägar (GA:6) 

- Vägarna är sladdade och förberedda inför vintern.  

 

Mark och Skog (GA:5) 

- Aktuellt 

- Gallring av skog i samarbete med markägare 

- Styrelsen har varit i kontakt med Rickberg gällande gallring på 

föreningens mark. (Skogen mellan skogsvägen och järnvägen) 

Styrelsen ser gallringen som något positivt och nödvändigt.  

Styrelsen ser även över möjligheten att i samband med gallring även röja 

brandgator inom området.  Vi kommer att diskutera denna fråga med 

KTEF.   

 

 

B. Ekonomi och Administration 

- Ekonomin är god. Enbart 2 medlemmar som inte betalt avgiften.  

- Styrelsen kommer att ta över bokföringen under en period för att se hur vi 

kan effektivisera detta.  Till hjälp kommer vi ta in redovisningsekonom vid 

behov. 

 

 

 

 

 



 
5. Övriga frågor 

- Styrelsen diskuterade kring  KTEF´s sandlådor som inom området. plastlådorna är i 

dåligt skick och behöver eventuellt tas bort. Frågan kommer att tas vidare till KTEF. 

 

- Styrelsen diskuterade behovet av att höja medlemsavgiften. Styrelsen kommer att 

inför nästa årsstämma lyfta frågan upp till diskussion. 

 

6. Nästa sammanträde  

 

7. Avslut 

 

 


